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Mnogi Varaždinci su Međunarodni praznik rada proveli na novouređenom Aquacityju. Za njih su organizatori 
priredili zabavni program uz bend Ljubavnici te vola na ražnju, roštilj i dodatnu ugostiteljsku ponudu.

– Danas se može vidjeti da se posljednjih nekoliko mjeseci intenzivno 
radilo, infrastruktura je u funkciji, sportski tereni se koriste, šetnica je 
uređena, gradi se novi beach bar. U novoj ljetnoj sezoni Varaždinci mogu 
očekivati dobru zabavu na atraktivnoj lokaciji. A uz Aquacity, krenuli smo 
u obnovu i revitalizaciju dravskoga kupališta. Mislim da će Varaždinci ove 
godine imati dosta sadržaja kojih je ovih godina nedostajalo – rekao je 
uvijek radoznalim novinarima zamjenik gradonačelnika Zlatan Avar.
Pritom je naglasio dobru suradnju s Općinom Trnovec Bartolovečki na 
revitalizaciji Aquacityja.

– Prekrasno je vidjeti ljude i prekrasno je vidjeti da se otvaraju novi 
prostori u gradu. Građani imaju volje i želje otići, mogu i izabrati žele li samo uživati u šetnji i prirodi ili u 
nekakvom ugostiteljskom sadržaju. To je koncept koji želimo primijeniti na cijeli grad. Zezali smo se da je 
danas „praznik (g)rada“. To samo dokazuje koliko je malo potrebno da se nešto napravi da se ljudi odazovu 
– dodala je zamjenica gradonačelnika Sandra Malenica.
Na Aquacityju se 1. svibnja sa sugrađanima družio i predsjednik Županijske skupštine Alen Runac.

01.05.2018.
Aquacity prepun 
praznično raspoloženih Varaždinaca
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Radovi na kupalištu na Dravi bili su početkom lipnja 2018. godine na vrhuncu i njihov dovršetak se 
očekivao do kraja mjeseca, odnosno do početka kupališne sezone početkom srpnja.

– Puno ekipa je na gradilištu i riječ je o stvarno velikom pogonu. 
Zahvaljujem Varkomu i ostalima koji su sudjelovali, jer stvarno bi bila 
šteta za Varaždin da kompleks propada. Ovo mjesto bit će sigurno 
omiljeno mjesto Varaždinaca u vrućim ljetnim danima, poglavito danas, 
kada iz različitih financijskih i drugih razloga puno naših građana ne 
može otići na ljetovanje. Mislim da će ovdje puno njih naći što im 
treba za ljeto i za ljetni odmor – rekao je varaždinski gradonačelnik 
Ivan Čehok. 

Sve je obnovljeno, mali bazen ima novu tehnologiju, uređuju se 
sportska igrališta, odbojka na pijesku i cageball, a još uvijek će ostati 
dovoljno zelenog prostora za odmaranje i uživanje u hladu.

– Razina ulaganja iznosi oko 1,2 milijuna kuna, za sanaciju postojećih i izgradnju nekih novih pogona koji 
danas, s obzirom na zahtjeve tehnologije, zaštite okoliša i standarda, moraju biti zadovoljeni i ispunjeni na 
kupalištima – istaknuo je Zlatan Avar, zamjenik gradonačelnika.

5. 6. 2018. 
Grad izdvojio 1,2 milijuna kuna za 
uređenje bazena na Dravi 

Sve je obnovljeno, 
mali bazen dobio 
novu tehnologiju, 

uređuju se sportska 
igrališta, odbojka na 
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U četvrtak, 22. lipnja 2018. godine, varaždinski gradonačelnik dr. sc. Ivan Čehok sa suradnicima službeno 
je na prvi dan ljeta otvorio Gradsko kupalište Drava, popularno nazvano Dravski bazeni. 
– Sjećam se tog razdoblja kada sam kao dječak tu dolazio na kupanje, a vjerujem da se tog razdoblja 
sjećaju i brojni Varaždinci. Ovdje je bila vreva, ali danas to izgleda još bolje i zaista je prekrasno. Ovo je 
Varaždinu trebalo – istaknuo je gradonačelnik te zahvalio Željku Buniću, direktoru Varkoma, na njegovoj 
volji, entuzijazmu i sposobnosti, kao i svim radnicima spomenute gradske tvrtke. 

Dodao je da je ovo projekt od „općeg interesa na kojem su svi sudionici pokazali složnost i zajedništvo te 
radove završili i prije zadanog roka“. 
 
Grad Varaždin je u obnovu kupališnoga i izletničkoga kompleksa, koji nije bilo u funkciji punih 12 godina, 
uložio 1,3 milijuna kuna, u što je uračunata vrijednost materijala i izvođenje radova. Radove, koji su trajali 
dva mjeseca, izvodili su djelatnici Varkoma. Obnovljeni su bazeni, strojarnica, WC, mali bazen ima novu 
tehnologiju, uređen je restoran koji će nuditi osnovnu ponudu jela i pića, obnovljena je šetnica i cjelokupna 
hortikultura. Time je osigurano dovoljno zelene površine za uživanje u hladovini. Od popratnih sadržaja tu 
su tereni za odbojku na pijesku te dječje igralište.

Upravljanje Kupalištem Drava preuzela je Javna ustanova Gradski bazeni Varaždin. 

22. 6. 2018. 
Na prvi dan ljeta i službeno otvoreni Dravski bazeni 
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Prije obnove
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Projekt: Obnova kupališnoga i izletničkoga kompleksa.
Sektor: komunalna infrastruktura.
Vrijednost: 1,3 milijuna kuna.
Stanje: završeno.
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5. 6. 2018. 
Varaždinski Gradski bazeni dobili dvije nove saune

Građanima je 
omogućeno da 
uz postojeće 

saune uživaju i 
u aromaterapiji i 
kromoteperapiji
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Gradonačelnik Ivan Čehok u pratnji svog zamjenika Zlatana Avara i ravnatelja bazena Željka Kuštera 
obišao je u utorak, 5. lipnja, nove saune koje su u ponudi posjetiteljima bazena.

Riječ je o manjoj ekstremnoj finskoj sauni (100 ºC) i velikoj BIO finskoj, čime 
je građanima omogućeno da uz postojeće saune uživaju i u aromaterapiji 
te kromoterapiji.

– Ovo je prvi dio ulaganja, nisu važne samo ove dvije nove saune, važno 
je istaknuti da se ovime rekonstruira i obnavlja onaj dio prostora koji je bio 
poplavljen. Nakon sauna odmah se ide na uređenje teretane, a sljedeća 
faza je krovište, odnosno mogućnost povećanja energetske učinkovitosti – 
rekao je gradonačelnik, najavivši da će u sljedećih pet godina varaždinski 
bazeni ponovno doživjeti veća ulaganja.
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Od 25. rujna 2019. godine građani Varaždina i gosti mogu koristiti i uživati nove sadržaje na Gradskim bazenima 
u Zagrebačkoj ulici. Što se sve nudi na novouređenim bazenima provjerio je varaždinski gradonačelnik Ivan 
Čehok, kojeg je ugostio ravnatelj Gradskih bazena Željko Kušter.

– Otvaramo novih 140 metara četvornih prostora koje će koristiti građani. Uredili smo dvije nove saune. 
Jedna je turska sauna s pilingom solju, a druga je finska s eteričnim uljima. Ovdje su i jacuzziji za deset 
osoba, soba za odmor te novi salon za masažu. Za desetak dana bit će gotovi slana soba i solarij. Tijekom 
zimskih mjeseci vikendom smo imali po 120 osoba koje su koristile sadržaje dnevno. Došli smo do zaključka 
da građani koji koriste bazene trebaju više prostora. Cijene korištenja bazena nismo dirali, a u nove prostore 
je uloženo 500.000 kuna.

Gradonačelnik je komentirao otvorenje najvećeg wellness centra u Varaždinskoj županiji, napomenuvši da je 
riječ o proširenju koncepta Gradskih bazena. 
– Kad smo gradili bazen 2005. godine, fokus nam je bio napraviti sportski i 
rekreacijski bazen s mogućnošću odigravanja vaterpolo utakmica i treninga. 
I to se pokazalo dobrim, jer danas stvarno imamo 250 djece koja ovdje 
treniraju. Ono što smo tada napravili uz bazene bilo je dosta oskudno u 
smislu wellnessa. Sada se to proširuje nakon 15 godina. Ide se u jedan veći 
wellness centar, najveći ovakve vrste u Županiji. 

Pokazalo se to potrebnim jer uz sportaše i mlade ljude na bazene dolazi sve 
više građana koji iz rekreativnih, medicinskih i zdravstvenih razloga traže 
ovakvu ponudu. Sve više je upita turističkih grupa o takvim sadržajima – 
naglasio je gradonačelnik.
Najavljena je i rekonstrukcija bazena, projekti su gotovi, a tijekom 2020. 
godine postavljat će se izolacijski paneli radi sprečavanja velikih promjena 
temperatura.

24. 9. 2019. 
U Varaždinu otvoren najveći wellness centar u 
Županiji, vrijedan pola milijuna kuna

Uz sportaše i 
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Nakon što je Ministarstvo turizma dodijelilo 480.000 kuna Gradu Varaždinu za uređenje plaže jezera 
Motičnjak, na varaždinskom Aquacityju zahuktali su se radovi na uređenju kompleksa.

Naime, projektom je obuhvaćeno uređenje velike aktivne plaže i nekoliko manjih u uvalama jezera te 
nabava i ugradnja pet pametnih klupa sa solarnim panelima i instaliranje triju solarnih tuševa. Ukupna 
vrijednost projekta iznosi 1.650.000,00 kuna.

Uređenje plaže započelo je krajem siječnja 2019. godine, a i gradonačelnik Ivan Čehok pohvalio je 
spomenute aktivnosti na Facebooku.

– Nakon 10 godina uređuje se jezero, obala, plaža, igrališta... Dobili smo lovu od države i dodali nešto 
svoje. Ovo mora biti najljepše i najčišće jezero za kupanje u Hrvatskoj – napisao je gradonačelnik.

14. 2. 2019. 
Uređuje se plaža na Aquacityju: „Ovo mora biti 
najljepše i najčišće jezero za kupanje u Hrvatskoj“

Projekt: Uređenje plaže i kompleksa jezera Motičnjak. 
Sektor: komunalna infrastruktura.
Vrijednost: 1.650.000,00 kuna.
Stanje: završeno.
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U utorak, 26. veljače 2019. godine, gradonačelnik Ivan Čehok sa Željkom Bunićem, direktorom Varkoma, 
održao je konferenciju za novinare na varaždinskom Aquacityju. Radovi na „Varaždinskome moru“ odvijaju 
se prema planu te je sasvim sigurno da će početkom ljetne sezone ova lokacija biti spremna za brojne 
posjetitelje.

– U gradu se radi i izvan građevinske sezone. Otkako smo za Aquacity 
dobili sredstva od države, koristili smo povoljne vremenske uvjete i puno 
toga napravili. Vjerujem da to vide i sami građani. Očišćena je obala, 
jezero, šetnice će se urediti. Projekt se nastavlja. Od Ministarstva smo 
dobili 500.000 kuna, a moramo i sami uložiti oko milijun kuna. Bit 
će potpuno obnovljeni dijelovi koje građani najviše koriste. Nakon toga 
odmah ide uređenje odbojkaških igrališta, u suradnji s Odbojkaškim 
savezom. Od Dravskih bazena prema Dravskoj ulici konačno se radi 
kanalizacija, koju bazeni dosad nisu imali. Morat ćemo proći most i ići 
prema Dravskoj. 

Potrebno je istaknuti da je dogovoreno da se uredi i šetnica 
u Dravskoj šumi, prema Bombellesovoj i Dravskoj ulici, i 
to na ekološki prihvatljiv način. Ići će se s nešto skupljom 
hodnom površinom, kojom će bez problema moći prolaziti 
majke s djecom, osobe s invaliditetom, biciklisti. Konačno 
ćemo urediti i taj pristupni dio bazenima – istaknuo je 
gradonačelnik. 

26. 2. 2019.
Uređuje se plaža na Aquacityju, grade se kanali-
zacija na bazenima i velika šetnica u Dravskoj šumi

Ivan Čehok: „Riječ 
je o ogromnim 

investicijama na 
dvama područjima 
koje naši građani 

koriste za ljetovanje.“



148

Konferencijom za novinare na obali jezera Motičnjak kraj Varaždina u petak, 29. studenoga 2019. godine, 
obilježen je završetak opsežnih radova na uređenju plaže Aquacityja.Zadovoljstvo onime što je realizirano 
izrazio je i gradonačelnik Ivan Čehok.
– Raduje me da smo završili najveće infrastrukturne radove na jezeru 
Motičnjak, poduzete još od 2009. godine. Desetak godina ovdje nije 
bilo radova, a cijeli objekt je bio zapušten. Posredstvom državnog fonda 
i Ministarstva mi smo došli do sredstava, a dio smo dali i iz proračuna. 
Uredili smo plažu i cijeli obalni pojas, postavili pametne klupe i tuševe 
te prilaz vodi za invalidne osobe. Riječ je o vrlo opsežnom i tehnološki 
zahtjevnom poslu, i zato ga nismo radili tijekom kupališne sezone. 
Ukupno je riječ o 35.000 metara četvornih prostora koji je očišćen i 
uređen, a na plaži od 10.000 kvadrata postavljen je geotekstil. 

Time smo uredili plažu kakvu Aquacity treba imati radi naših građana. Ovo je bogomdan kompleks, koji 
treba čuvati i održavati. Tu ljeti dolazi nekoliko tisuća ljudi. Grad će i dalje ulagati u uređenje Aquacityja, 
na proljeće bit će uređeni vanjski WC-i, a kupanje će biti besplatno. Sigurni smo da će plaža dobiti Plavu 
zastavu – naveo je gradonačelnik.

Ukupna vrijednost radova iznosi 1,65 milijuna kuna, od čega je Ministarstvo turizma osiguralo 480.000. 
Radove na uređenju plaže u trajanju 25 dana, vrijedne oko 1,18 milijuna kuna, izvelo je poduzeće Hidroing d.d. 
Varaždin, a čišćenje terena Varkom. Plaža je nasuta šljunkom, oblucima ugodnima za hodanje, ispod kojeg je 
postavljen geotekstil kojim će se sprečavati rast korova, a time i stvaranje mulja. odnosno zamućivanje vode.
Članica Gradskog vijeća doc. dr. sc. Lovorka Gotal Dmitrović, koja se bavi zaštitom okoliša, bila je oduševljena 
uređenjem kupališta, ali i mjerama koje su poštovane tijekom izvođenja radova.

– Ovo je klasičan primjer na koji je način održivost takvih projekata moguća, usklađenost zaštite prirode sa 
željama i potrebama ljudi. Aquacity se nalazi unutar Regionalnog parka Mura – Drava, pa je bilo iznimno 
važno poštovati sve mjere zaštite okoliša i prirode. Zato su radovi bili vremenski ograničeni i odgođeni 
zbog sezone gniježđenja ptica – istaknula je, pohvalivši i visoku kvalitetu vode u jezeru. Uređenjem plaže i 
vanjskih sadržaja povećan je turistički potencijal kupališta i ugostiteljskih objekata na Aquacityju.

29. 11. 2019. 
Završeni radovi uređenja – Aquacity je bogomdan 
kompleks koji treba čuvati i održavati

Radove na uređenju 
plaže, vrijedne oko 
1,18 milijuna kuna, 
izveo je Hidroing, a 
za čišćenje terena 
zaslužan je Varkom

rekreacija i 
standard 
građana



149



150

Konferencijom za novinare koja je u srijedu, 17. travnja 2019. godine, održana u Dravskoj park-šumi, 
gradonačelnik Ivan Čehok je uz zamjenika Zlatana Avara i direktora Varkoma Željka Bunića obilježio kraj 
radova na uređenju šetnice koja vodi od Bombellesovog nasipa do mosta prema Gradskom kupalištu 
Drava.

– S obzirom na to da je riječ o zaštićenom području, ovdje je sve napravljeno 
i uređeno u skladu sa svim propisima i suglasnostima nadležnih službi. 
Prirodna je površina od eruptivne smjese. Puno građana – umirovljenici, 
mame s bebama u kolicima, invalidi, teže pokretne osobe – bunilo se 
da ne mogu doći po staroj hodnoj površini do Dravskih bazena, tužili su 
se da je neosvijetljeno i da se boje prolaziti kad padne noć. Cijelo ovo 
područje zato će biti osvijetljeno ekorasvjetom, koja ni na koji način neće 
remetiti biostanište, a novina koju možemo najaviti je da će prvi put u 
Varaždinu, po uzoru na brojne europske gradove, građani moći slušati 
glazbu uz šetnju – rekao je gradonačelnik. Također je napomenuo da je 
ovo samo dio ukupnog uređenja.

– Uveli smo i kanalizaciju za cijeli kompleks Gradskoga kupališta Drava, koje je dosad imalo septičku 
jamu. Kupalište će se sada početi koristiti u punom smislu jer ono nije zamišljeno samo kao kupalište 
nego i kao izletište te zabavište, pa će se ovdje organizirati i brojne manifestacije. Zato smo napravili 
sve što je potrebno u infrastrukturnom smislu da građani mogu dolaziti, a u to će se sami uvjeriti već na 
tradicionalnoj proslavi Međunarodnog praznika rada – naglasio je Ivan Čehok.

Prema riječima direktora Varkoma, riječ je otprilike o jednom kilometru primarne i sekundarne kanalizacije, 
od bazena preko mosta kroz šetnicu sve do Bombellesove ulice. Postavljene su i cijevi kroz koje će ići 
optika, ali i električna energija. 
– Ovo je zajednička investicija Grada Varaždina i Varkoma u vrijednosti od 1,9 milijuna kuna. Zahvat je bio 
poprilično velik, radovi su trajali dva mjeseca, ali vjerujem da će građani biti zadovoljni – rekao je Željko 
Bunić.

17. 4. 2019. 
Varkomovci zasukali rukave, pa svojim i gradskim 
novcem bogovski uredili dravsku šetnicu

Riječ je o 
zajedničkoj 

investiciji Grada 
Varaždina i Varkoma 
u vrijednosti od 1,9 
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Šetnica od Banfice prema kupalištu kroz Dravsku park-šumu zasjala je u punom sjaju. Naime, nakon što su 
uređene komunalna infrastruktura i hodne površine, sredinom rujna 2019. godine završeni su i radovi na rasvjeti. 
Duž šetnice postavljeno je 11 rasvjetnih stupova s četirima senzorima koji reguliraju jačinu rasvjete ovisno o 
prolasku šetača. Kako su izvedeni radovi provjerio je gradonačelnik Ivan Čehok sa svojim zamjenicima Sandrom 
Malenicom i Zlatanom Avarom te Željkom Bunićem, direktorom Varkoma, i nadležnim pročelnikom Robertom 
Krajcerom.

Gradonačelnik Čehok nije krio zadovoljstvo viđenim. – Položili smo ispit s dravskom šetnicom! Nismo ni 
asfaltirali ni stavljali tlakavce, na šetnicu smo stavili materijale koji ne odstupaju od okolne prirode. Za radove 
na postavljanju rasvjete morali smo pričekati vrijeme poslije gniježđenja ptica, i sada je to završeno. Učinili smo 
sve kako bismo što manje utjecali na biosferu Dravske park-šume. Što se tiče glazbe, to je od početka pogrešno 
shvaćeno. Ima puno park-šuma u Europi koje imaju ambijentalnu glazbu koja svira onima koji to žele i samo uz 
rasvjetno tijelo. Mi smo ostavili mogućnost da se to u dogledno vrijeme uvede, ali to nećemo uvoditi u ovom 
trenutku. Pratit ćemo reakcije građana i slušati dobronamjernu struku. Napominjem da nismo nikada mislili 
raditi nekakvu buku ili kakofoniju zvukova uz prirodne zvukove u Dravskoj park-šumi – objasnio je gradonačelnik.
Radovi na uređenju šetnice stajali su 2.082.867 kuna. Prije uređenja šetnice postavljena je kanalizacija kojom 
su dravski bazeni spojeni na kanalizacijski sustav. Postavljen je urbani mobilijar te koševi za smeće i klupice, a 
postavljanje rasvjete stajalo je 171.000 kuna.

Prilikom obilaska šetnice gradonačelnik je najavio daljnje uređenje poteza između dvaju dravskih mostova 
zajedno s HEP-om. Uredit će se i šetnica prema sportskoj dvorani, varaždinskoj Areni, te dalje prema jezeru 
Motičnjak, čime će Varaždin imati šetnicu kao rijetko koji grad u Europi.

18. 9. 2019. 
Svjetiljke obasjale put Varaždincima na šetnici u 
Dravskoj park-šumi

Projekt: Kompletno uređenje dravske šetnice. 
Sektor: komunalna infrastruktura.
Vrijednost: 2.082.867 kuna.
Stanje: završeno.
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